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متن پرسش

با سلام خدمت استاد محترم: بحثی شد در خصوص امر به معروف و نهی از منکر، عده ای از اساتید ما

قائل اند که اولا معروف چیزی را گویند که در جامعه عرف شده باشد و تا چیزی عرف نشود امر به آن

نشده، بعد در خصوص حجاب چون حجاب در جامعه عرف نشده ما امر به حجاب نداریم، از آن بالاتر

امر به حجاب امر به منکر و ناشناخته در جامعه است و نه تنها آثار مفید ندارد بلکه آثار سوء دارد از

طرف دیگر ما نباید اولویتهای بالاتری مثل عدالت را فدا ی حجاب کنیم تمام تلاش ما باید ترویج

عدالت در جامعه باشد نه حجاب، واقعا گفتن خانم حجابت رو رعایت کن به یک بی حجاب تاثیری

دارد؟ اگر داشت بعد 37 سال روز به روز وضع حجاب بدتر نمیشه، پس کار ما اشتباه است. می

خواستم نظر استاد محترم را در این خصوص بدانم. متشکرم

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: «معروف» یعنی آنچه در جان و فطرت انسانها شناخته شده است. آری!

برای تذکر به «معروف» باید شرایطی فراهم شود که حجابهای ظلمانی از مقابل فطرت زدوده گردد. از

این جهت باید در مسیر رفع حجابها که از جمله تحقق عدالت است، تلاش نمود ولی با رویکرد نظر

به «معروف» و «نهی از منکر». موفق باشید


